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ΑΝΑΚΡΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΑ ΛΑΘΡΑΙΑ ΚΡΕΑΤΑ

Αρχίζουν σήμερα, στό συνοριακό σταθμό Εΰζώνων, 
ανακρίσεις από τό υπουργείο Οικονομικών, γιά πα
ραλείψεις των τελωνειακών υπαλλήλων κατά τήν 
άσκηση τών καθηκόντων τους, γεγονός πού είχε σάν 
αποτέλεσμα νά είσέλθουν στή χώρα μας, εκατοντά
δες τόνοι κρέατος, χωρίς νά έχουν έλεγχθεΐύγεινο- 
μικώς καί χωρίς νά έχουν καταβληθείοί απαραίτη
τοι δασμοί. Ή τελευταία ποσότητα, πού μπήκε λα
θραία υπολογίζεται, κατά πληροφορίες, αέ 150 τον. 
περίπου καί οί δασμοί πού δέν κατεβλήθησαν γιά τήν

«εισαγωγή» άνέρχονται σέ 20 εκατ. δρχ. Προχθές, 
στό τελωνείο τής Θεσσαλονίκης, έπισημάνθηκε ένα 
άκόμη φορτηγό - ψυγείο, τό όποιο κατασχέθηκε, βγή
κε στή δημοπρασία, άλλά παρά τή χαμηλότατη τι
μή του κανένας έμπορος δέν τό αγόρασε. Γιά τήν υ
πόθεση αύτή τήν ευθύνη φέρεται νά έχει τό Τελω
νείο τοϋ σταθμού Εΰζώνων, γιατί ένώ έπρεπε οί τε
λωνειακοί νά συνοδεύουν τά αύτοκίνητα - ψυγεία, 
άπό τά σύνορα μέχρι τό Τελωνείο Θεσσαλονίκης, δέν 
έγινε.

Διαλύεται τό ύπ. Γεωργίας 
άπό τό νέο οργανισμό του

Ετοιμάζεται καί ξανά έτοιμάζεται καί μελετάται καί διορθώνεται τό σχέδιο τοϋ νέου όργανισμοϋ τού 
ύηουργείου Γεωργίας, είναι περίπου ή άπάντηση στίς έρωτήσεις τών ένδιαφερομένων καί τών δημοσιο
γράφων άπό τήν πολιτική ήγεσία τοϋ ύπουργείου. Σύμφωνα μέ τό σχέδιο αύτό — πού ή «Μ» έχει στή διά
θεσή της — ύπηρεσίες διαλύονται άρχής γενομένης άπό τήν «πάλαι ποτέ» άρτια όργανωμένη ΥΔΑΓΕΠ 
('Υπηρεσία Διαχειρίσεως ’Αγορών Γεωργικών Προϊόντων, πού έχει τήν ευθύνη τού «δούναι καί λαβεϊν» 
μέ τήν Κοινότητα, σ’ ό,τι άφορά τίς χρηματικές έπιδοτήσεις ένισχύσεις κ.λ.π).

Ακόμη διαλύονται 2 τεχνικές ύπηρε
σίες τοϋ ύπουργείου Γεωργίας καθώς 
καί ή τοπογραφική 'Υπηρεσία τής όποιας 
τό έργο περιορίζεται σέ 3 διευθύνσεις. 
Μέ λίγα λόγια δημιουργεΐται ένα ύπουρ- 
γεΐο αγνώριστο...

Ή άλλωστε «κραταία» ΥΔΑΓΕΠ σήμε
ρα διαλύεται. Αύτή πού έφερε στον Ε λ 
ληνικό Προϋπολογισμό ιό  1982 ποσό 44 
δισ. δρχ — σέ συνάλλαγμα — καί ή πρό
βλεψη γιά φέτος είναι 55 δισ. δρχ. Καί μέ 
σημαντικές δυνατότητες αύξήσεως τών 
εισροών — δπως έχει έπισημάνει παλιό- 
τερα ή «Μ» — άν έπανδρωθεϊ σωστά (καί 
άξιοκρατικά) καί σταματήσει ή διάβρω
ση... "Ομως αύτή ή ύπηρεσία — πού τό
σα μπορεί νά προσφέρει — στό όραμα 
τής άναδιοργάνωσης μετατρέπεται σέ 
τμήμα μέ τό νέο οργανισμό.

Ποιός δμως είναι ό πραγματικός λό
γος αυτών τών ύποβαθμίσεων;

Στό ύπουργείο Γεωργίας άλλά καί σέ 
έξωκυβερνητικό — πολιτικό — έπίπεδο 
συζητεΐται εύρύτατα δτι θεωρείται τό πιό 
πετυχημένο ύπουργείο τής Κυβερνήσε- 
ως... "Αλλωστε καί ό ίδιος ό Πρωθυπουρ
γός δέν φαίνεται νά κρύβει τά «αίσθήμα- 
τά του» γιά τόν έπικεφαλής ύπουργό κ. 
Κ. Σημίτη.

’Εδώ άναφέρουν καλά πληροφορημέ- 
νοι κύκλοι βρίσκεται καί τό «άγκάθι»... 
Αύτή ή σχεδόν άθόρυβη πορεία τού κ. 
Σημίτη καί ή συμπάθειά πού έλκει άπό 
τόν κ. Παπανδρέου, δημιουργεί προβλή
ματα στή γνωστή σκληρή — καί μέ άρ- 
χηγικές τάσεις — «τριανδία» μέσα στό 
Κίνημα.

Βάσιμα, θεωρούν οί ίδ ιο ι κύκλοι, δτι 
αύτή ή έπιτυχία... είναι απαράδεκτη γιά 
τή «τριανδρία» ή όποια φροντίζει μετά 
τίς  πρώτες «έπιτυχίες» τοϋ κ. Σημίτη — 
νά ένισχύσει τόν άγώνα ύποβαθμίσεως 
καί άπομυθοποιήσεως τοϋ έργου του.

'Η άντίδραση τής «τριανδρίας» είναι 
νά προωθούν καί στό μέτρο τοϋ έφικτοϋ 
νά έπεμβαίνουν μέ τούς άνθρώπους 
τους. Καί δέν λείπουν τέτο ιες περιπτώ
σεις ένώ κυκλοφορούν εύρύτατα στούς 
διαδρόμους τοϋ ύπουργείού δτι ό κ. Ση
μίτης είναι πολλές φορές άνενημέρωτος 
γιά όρισμένα «ύπηρεσιακά» θέματα.

"Οπως προαναφέρθηκε ή «τριανδρία» 
φέρεται Ιδιαίτερα ένοχλημένη άπό τίς 
πρώτες «έπιτυχίες» τοϋ κ. Σημίτη καί κυ
ρίως τήν άντιπρωσώπευσή μας στό έξω- 
τερικό. Πράγματι, άν άνατρέξει κανείς 
σέ άνακοινώσεις τοϋ ίδιου τοϋ ύπουρ- 
γείου Γ εωργίας καί άφαιρέσει τό «σοσια
λιστικό» τους έπικάλυμμα θά διαπιστώ
σει δτι ή ένταξη στην ΕΟΚ υπήρξε πολύ
τιμη (δπως σωστά διέβλεψε ό σημερινός 
Πρόεδρος τής Δημοκρατίας). 'Η ανάπτυ
ξη τής έλληνικής γεωργίας σημαντικότα
τα ώφελήθηκε άπό τήν ένταξη, δπως 
προκύπτει άπό μιά σύντομη ματιά, άκό
μη στίς θεσμικές τιμές πού έφερε... ό κ. 
Σημίτης καί τά άλλα θεσμικά μέτρα.

Γ. Νικολόπουλος

ΤΟ
ΓΕΓΟΝΟΣ

Me τόν 
Κώστα 

Πάντζιο
Πλησιάζουμε στόν ’Οκτώβριο καί άκόμο δέν ανακοινώθηκαν άπό τό. 

υπουργείο Οικονομικών οί τιμές ακινήτων πού θά ίσχύσουν κατά ζώνη, 
περιοχή κ.λπ. γιά τό λεκανοπέδιο τής ’Αττικής. Μιλάμε βέβαια γιά τό πε
ρίφημο «νέο σύστημα αυτόματου προσδιορισμού τής φορολογητέας αξίας 
τών ακινήτων» πού άσφαλώς κανείς δέν πιστεύει πιά, δτι δέν θά εξελι
χθεί σέ σύστημα προσδιορισμού τής αγοραίας αξίας τών ακινήτων. Καί 
βέβαια όλοι έχουν πεισθεϊ κατά τόν πιό όδυνηρό τρόπο, ότι τό νέο σύστη
μα, πέραν τών μακροπρόθεσμων στόχων πού έχει στοχεύει άμεσα στήν 
ύπερφορολόγηση τών ακινήτων καί κατά συνέπεια καί στήν οικονομική 
αφαίμαξη εκατοντάδων χιλιάδων πολιτών.

Έτσι, ή κυβέρνηση τής «άλλαγής» μετά άπό τήν ύπερφορολόγηση καί 
πόσης φύσεως έπιβάρυνση πού έπέβαλε στό Ι.Χ. αυτοκίνητο, άνεκάλυ- 
ψε τήν κατοικία γιά νά επιλύσει καί μέσω αυτής τό πρόβλημα τής κάθε
της μείωσης τών δημοσίων εσόδων. "Ολα αυτά βέβαια είναι γνωστά καί 
δέν θά δικαιολογούσαν τήν σύνταξη αυτού τού σημειώματος, άν δέν ήταν 
κατηγορηματική ή δήλωση τού τότε υπουργού Οικονομικών κ. Δ. Κου- 
λουριάνου, ότι ή ανακοίνωση τών τιμών τού ύπουργείου θά πραγματο
ποιούνταν μέσα στό Σεπτέμβριο. Ή  συνέπεια σ’ αύτή τή χρονική δέσμευ
ση, πέραν τών άλλων, θά διόρθωνε όσο ήταν δυνατό καί τίς δυσμενείς 
επιπτώσεις πού έχουν προκύψει γιά τήν άγορά άκινήτων, άπό τήν άναγ- 
γελία μέν τού νέου συστήματος στίς άρχές Αύγούστου, χωρίς όμως νά ά- 
κολουθήσει άμέσμις καί ή άνακοίνωση τών τιμών τού ύπουργείου. Αύτό 
όμως δέν έγινε καί οί άγοραπωλησίες ακινήτων έχουν περιέλθει σέ πλή
ρη σχεδόν άπραξία. Τό ίδιο συμβαίνει καί μέ τήν οικοδομική δραστηριό
τητα τής όποιας οί δείκτες είναι μόνιμα άρνητικοί, γεγονός πού διογκώ
νει τήν άνεργία σ’ όλους τούς κλάδους πού συνδέονται μέ τήν οικοδομή. 
Διότι είναι αύτονόητο, ότι ελάχιστοι άποφασίζουν νά πουλήσουν ή νά ά- 
γοράσουν πριν άνακοινωθοΰν οί τιμές άκινήτων τού ύπουργείου.

Κοντά σ’ αύτό, τό ίδιο τό σύστημα, έτσι όπως μάς τό περιέγραψαν τά 
μέλη τής άρμόδιας επιτροπής, έχει έγγενεϊς άτέλειες οί όποιες ξεκινούν 
άπό τόν περιορισμένο άντιπροσωπευτικό χαρακτήρα τών φορέων πού συ
νεργάστηκαν γιά νά τό καταρτίσουν. Πουθενά σέ κανένα ευνομούμενο κρά
τος, δέν θά καταρτιζόταν σύστημα προσδιορισμού άξίας τών άκινήτων 
χωρίς νά συμμετέχουν στήν επιτροπή μέ έκπροσώπους τους, οί ιδιοκτή
τες άκινήτων, οί κτηματομεσίτες, οί ορκωτοί εκτιμητές καί ένας δικαστι
κός λειτουργός. Τό δέ επιχείρημα μελών τής επιτροπής πού προεβλήθη, 
ότι δηλαδή εκπρόσωποι τών πιό πάνω φορέων έκλήθησαν νά πούν τή γνώ
μη τους, είναι άπλή δικαιολογία. Διότι άλλο είναι νά λέει κανείς τή γνώ
μη του σέ μιά επιτροπή καί άλλο είναι νά συναποφασίζει γιά τό σύστημα 
πού πρόκειται νά καταρτιστεί.

Τώρα λοιπόν, έστω καί άλλη μιά φορά μέ καθυστέρηση περιμένουμε 
τήν ύλοποίηση μιάς κυβερνητικής άποφάσεως. Τό θέμα τών άκινήτων λό
γω τής πολυπλοκότητάς του, είναι φυσικό νά δημιουργεί έντονες άντιπα- 
ραθέσεις. Καί έχει δημιουργήσει έν προκειμένω άλγεινή εντύπωση στήν 
κοινή γνώμη ή κάποια «ύπερευαισθησία» όρισμένων μελών τής επιτρο
πής, πού σέ μερικές περιπτώσεις έδωσαν τήν εντύπωση ότι ύπεραμυνόν- 
ταν ενός ιδεώδους δημιουργήματος.

Γιά ποια 
κτηματαγορά 

μιλάμε;

•  Κοινωνικός 
τουρισμός

’Από 22-28 Σεπτεμβρίου 
πραγματοποιείται στήν Ε λ 
λάδα ή 30η Σύνοδος τής Ε 
πιτροπής Κοινωνικού Τουρι
σμού τής Π αγκόσμιας Συνδι
καλιστικής 'Ο μοσπονδίας.

Τή διοργάνωση, άνέλαβε τό 
τουριστικό γραφείο LEV- 
TOURS μέ τήν ιδιότητα τοϋ 
μέλους τής ’Επιτροπής αυ
τής. Ή  συνέχιση τών έργα- 
σιών καί τό κλείσιμο, θά γί
νουν στό ξενοδοχείο LENA 
MARY στήν Έ ρμιόνη. Σκο
πός τής ’Επιτροπής είναι ή ά- 
νάπτυξη τού κοινωνικού του
ρισμού καί ή αύξηση τών του
ριστικών ανταλλαγών εργα
ζομένων μέ ανάλογο τουρι
στικό καί κοινωνικό πρό
γραμμα μεταξύ τών διαφό
ρων χωρών.

•  Συνάντηση 
μέ τήν «ΑΣΤΗΡ»

Ή  ασφαλιστική εταιρεία 
«ΑΣΤΗΡ» διοργάνωσε άπό 
8-11 Σεπτεμβρίου στό ξενο
δοχείο Πόρτο Καρράς τής 
Χ αλκιδικής τήν Α' ενημερω
τική συνάντηση γιά έκπρο
σώπους ύπουργείων, τεχνι
κούς δημοσίου φορέα, έπι- 
στημονικούς προσωπικότη
τες, έκπροσώπους τών τεχνι
κών έπιμελητηρίων καί άνώ- 
τατα στελέχη τεχνικών έται- 
ρειών. Σκοπός, ή παρουσία
ση ζημιών πού μπορούν νά 
συμβοΰν σέ έργα πολιτικού 
μηχανικού κατά τή διάρκεια 
τής κατασκευής τους κ.λπ.

Τήν έναρξη τών έργασιών τής 
συναντήσεως κήρυξε ό πρό
εδρος τού Δ .Σ. τής εταιρείας 
κ. Γ. Λαμπρόπουλος καί τήν 
λήξη άνακοίνωσε ό γενικός 
διευθυντής τής έταιρείας κ. 

'Όθώάέζίος'.'

•  Ή μικρότερη 
βίντεο κάμερα

Στή φετινή ΔΕΘ, ή SONY, 
παρουσίασε τό τελευταίο της 
έπ ίτευγμα . Τή μικρότερη 
VIDEO CAMERA τού κό
σμου (12,5 X 22 X 35,7 έκ.) μέ 
δυνατότητες έγγραφής χωρίς 
τήν παρεμβολή άλλης συ
σκευής ή καλωδίων. Βάρος 
2,48 κιλά, κασέτα διάρκειας 
3 1/2 ώρών πού στή συνέχεια 
παίζει στό VIDEO χωρίς Α- 
DAPTOR, εύκολη έγγραφή 
μέ αύτόματη ισοστάθμιση 
τού λευκού, ελάχιστος άπαι- 
τούμενος φωτισμός 28 LUX.

Ή  μηχανή αύτή πού λέγεται 
BETAMOVIE υπολογίζεται 
νά διατεθεί στήν έλληνική ά
γορά τόν ’Ιανουάριο τοϋ 
1984. ’Εξάλλου στίς 21 Σε
πτεμβρίου, γιορτάστηκε ή μέ
ρα τής SONY στή ΔΕΘ μέ 
κλήρωση 10 πικάπ SONY ά
ξίας 278.000 δρχ.


